

THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
LEE WOO SING COLLEGE

LEE YAO YUEN YUEN SCHOLARSHIP

Regulations

The scholarship was donated by family members of our College Founder and College Patron with effect from the academic year 2022/23. It aims to encourage non-residential students to actively participate in College activities and contribute to the College services.

Regulations governing the award of the non-admission scholarship are detailed below:

1. Name of the Award

The Award will be named “Lee Yao Yuen Yuen Scholarship” and in Chinese 「李尤婉雲夫人獎學金」.

2. Number and Value of Scholarship

There will be 5 awards of HK\$5,000 each. The annual total amount is HK\$25,000.

3. Selection Criteria

To be eligible for the Scholarship, candidates

- Should be full-time non-residential students of Lee Woo Sing College admitted to any full-time undergraduate program during the last academic year;
- Local Student;
- Have active participation in extracurricular activities and outstanding contribution to the College or CUHK; and
- Demonstrated strong leadership preferred.

4. Administrative Procedures

- The Award is open for application or the College may nominate suitable candidates based on the above selection criteria;
- All applications and nominations will be sent to the Scholarships and Bursaries Committee of the College for consideration and nomination;
- The award recipients must attend award presentation ceremony or they will lose the eligibility for the award;
- The award recipients may be required to meet with the donor to share their learning experiences at CUHK; and
- The Award will be administered by the College Office of Lee Woo Sing College in accordance with the above regulations.

香港中文大學
和聲書院

李尤婉雲夫人獎學金

規章

書院贊助人李和聲博士之李氏家族慷慨成立入學獎學金及非入學獎學金，由 2022-23 年度起，成立「李尤婉雲夫人獎學金」，頒發予香港中文大學和聲書院的走讀書學生，旨在鼓勵走讀生多參與書院活動及貢獻書院。

頒發獎學金的規章詳細說明如下：

(一) 獎學金名稱

獎助學金定名為「李尤婉雲夫人獎學金」

(二) 獎學金名額及金額

獎學金名額五個，每個金額為港幣五千元，每年合共港幣二萬五千元。

(三) 甄選準則

獎學金申請人必須符合以下條件：

- 過去一個學年需為和聲書院本科走讀生
- 本地學生
- 積極參與課外活動並對和聲書院或香港中文大學有傑出貢獻
- 在活動當中展現出傑出領導才能者將獲優先考慮

(四) 行政程式

- 獎學金以公開形式接受申請，書院亦可根據上述甄選準則推薦合適同學。
- 所有申請及提名將交和聲書院獎助學金委員會考慮及甄選。
- 獲獎學生必須出席頒獎典禮領獎，否則喪失得獎資格。
- 獲獎學生或須與捐款人會面，分享其於中大學習及在和聲書院的點滴。
- 獎學金由和聲書院院務室依照以上規章管理及執行。

